

Date: 09/08/2022 2022/08/09

## **DISCLOSURE**

## Announcement Completion of Reduction and the subsequent Increase of the Capital

## **ESHRAQ INVESTMENTS PJSC**

Eshraq Investments PJSC ("*Eshraq*") would like to announce that, further to the resolutions of the General Assembly Meeting held on 28 April 2022 which included shareholders' approval on the capital reduction and subsequent capital increase, and further to the approval of the Securities and Commodities Authority and their relevant certificate issued on 02/08/2022, Eshraq has successfully completed the requirements and the procedures and executed the reduction of the capital and the subsequent increase of the capital on Abu Dhabi Securities Exchange as follows:

• Previous capital: AED 2,325,000,000

• Capital after reduction: AED 1,435,360,000

• Reduction percentage: 38.26%

• Amount of the increase: AED 1,385,073,097

• New Capital: AED 2,820,433,097

## <u>افصاح</u>

<u>إعلان</u> الانتهاء من عملية التخفيض والزيادة اللاحقة لرأس المال

شركة إشراق للاستثمار ش مع

عطفاً على قرار المساهمين خلال الجمعية العمومية تاريخ 2022/04/28 والمتضمن الموافقة على تخفيض رأس المال والزيادة اللاحقة، وعطفاً على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع والشهادة الصادرة عنها تاريخ 2022/08/02 بهذا الخصوص، تعلن شركة إشراق للاستثمار ش م ع بأنها قد انتهت من المتطلبات والإجراءات ونفذت تخفيض رأس المال والزيادة اللاحقة لرأس المال لدى سوق أبو ظبي للأوراق المالية، وذلك كما يلى:

• رأس المال القديم: 2,325,000,000 درهم

• رأس المال لعد التخفيض: 1,435,360,000 درهم

• نسبة التخفيض: 38.26%

قيمة زيادة رأس المال: 1,385,073,097 درهم

و رأس المال الجديد: 2,820,433,097 درهم

Best regards, **Ziad Touma**General Counsel and Compliance Officer

www.eshraquae.com

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، زياد توما مستشار عام وضابط الامتثال

